
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 103
van ELS STERCKX
datum: 7 november 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenhuiden  -  Inbeslagnames

Regelmatig worden in de Antwerpse haven containers met dierenhuiden in beslag 
genomen. Onlangs werden twee havenarbeiders die in opdracht van de douane werkten, 
bedreigd omdat criminelen het gemunt hadden op een container met dierenhuiden.

1. Hoeveel containers met dierenhuiden werden in de periode 2018 tot heden 
aangeslagen? Graag een overzicht per jaar.

2. Welke illegale dierenhuiden komen Vlaanderen binnen?

3. Wat gebeurt er met de aangeslagen dierenhuiden?

4. Heeft de minister contacten met de naburige landen voor een gezamenlijk plan van 
aanpak om de invoer van illegale dierenhuiden tegen te gaan? 

5. Zal de minister hieromtrent nog initiatieven nemen? Zo ja, welke?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr.103 van 7 november 2023
van ELS STERCKX

De regels en controle met betrekking tot de invoer van dierenhuiden behoren niet tot 
mijn bevoegdheid. De gezochte gegevens zijn eerder bij verschillende federale instanties 
op te vragen.


